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LIETUVOS SVEIKATOS MOKSLŲ UNIVERSITETO 

VETERINARIJOS FAKULTETO TARYBOS POSĖDŽIO  

PROTOKOLAS 2025-02-11 Nr. VAF10-04 

 

POSĖDŽIO DATA IR VIETA: Lietuvos sveikatos mokslų universiteto Veterinarijos fakulteto 

Tarybos posėdis įvyko Lietuvos sveikatos mokslų universiteto patalpose, esančiose adresu Tilžės g. 18, 

Kaunas, Lietuvos Respublika, du tūkstančiai dvidešimt penktųjų metų vasario vienuoliktą dieną (2025-

02-11). 

POSĖDYJE DALYVAUJA VETERINARIJOS FAKULTETO TARYBOS NARIAI: 

1. Rasa Želvytė, profesorė;  

2. Rolandas Stankevičius, profesorius, VF dekanas; 

3. Marija Ivaškienė, docentė; 

4. Modestas Ružauskas, profesorius; 

5. Birutė Karvelienė, docentė; 

6. Aleksandr Novoslavskij, docentas; 

7. Ignas Vilkauskas, studentų atstovas. 

 

Svečiai: 

prof. dr. A. Malakauskas 

doc. dr. D. Juodžentė 

doc. dr. G. Zakarienė 

dr. V. Ribikauskas 

dr. R. Adomkienė 

dr. V. Starkute 

I. Žikas 

 

Pastaba: Veterinarijos fakulteto Tarybos posėdis teisėtas, jei jame dalyvauja ne mažiau 2/3 Veterinarijos 

fakulteto Tarybos narių. 

 

KVORUMO BUVIMAS: 

Posėdyje dalyvauja 7 iš 15 Lietuvos sveikatos mokslų universiteto Veterinarijos fakulteto Tarybos narių, 

šeši nariai balsavo darbotvarkės klausimais iš anksto raštu, todėl nustatytas kvorumas yra.  

Posėdžiui pirmininkauja Veterinarijos fakulteto Tarybos pirmininkė prof. dr. Rasa Želvytė. Posėdžio 

sekretorė – doc. dr. M. Ivaškienė. 

Nė vienas posėdyje dalyvaujantis Veterinarijos fakulteto tarybos narys neturi pastabų dėl posėdžio 

sušaukimo.  

 

SVARSTYTA: posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Siūloma darbotvarkė: 

1. LSMU VA VPK Afrikinio kiaulių maro kompetencijos centro 2024 m. veiklos ataskaitos 

svarstymas. 

2. LSMU VA VF Gyvūnų gerovės centro 2024 m. veiklos ataskaitos svarstymas. 

3. VM, VMU, MMMU, MM, MS studijų programų I kurso studentų kuratorių ataskaitų už 2024-

2025 m. m. rudens semestrą svarstymas. 

 

Kiti klausimai 
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BALSAVIMO REZULTATAI: 

Už: - 13 

Prieš:  - 0 

Susilaikė:  - 0 

Sprendimas priimtas. 

 

SPRENDIMAS: patvirtinti posėdžio darbotvarkę: 

1. LSMU VA VPK Afrikinio kiaulių maro kompetencijos centro 2024 m. veiklos ataskaitos 

svarstymas. 

2. LSMU VA VF Gyvūnų gerovės centro 2024 m. veiklos ataskaitos svarstymas. 

3. VM, VMU, MMMU, MM, MS studijų programų I kurso studentų kuratorių ataskaitų už 2024-

2025 m. m. rudens semestrą svarstymas. 

 

Kiti klausimai 

 

SVARSTYTA 1: LSMU VA VPK Afrikinio kiaulių maro kompetencijos centro 2024 m. veiklos 

ataskaitos svarstymas. Ataskaitą pristatė Centro vadovas prof. dr. A. Malakauskas. Vadovas pranešė, 

kad paskutinius metus Centro veikla nebuvo vykdoma dėl lėšų ir žmogiškųjų išteklių stokos. 2023-2024 

m. vyko diskusija su VMVT dėl centro modifikavimo į Gyvūnų ligų epidemiologijos centrą, kas atvertų 

platesnes tyrimų ir mokymų galimybes, tačiau, tinkamo susitarimo abiem Šalims nepavyko pasiekti. 

Atsižvelgiant į besiplečianti LSMU ir VMVT bendradarbiavimą bei 2024 m. pasirašytą 

bendradarbiavimo sutartį (Nr. 2024-BN-00011), praplečiančią bendradarbiavimo sritis, sutartis 2018-

08-08 Nr. BSR-29/BN18-184 „Dėl bendradarbiavimo Afrikinio kiaulių maro tyrimų ir kontrolės srityse“ 

nutraukiama Šalių susitarimu. Laukiama nutraukimo įsigaliojimo datos. 

BALSAVIMO REZULTATAI:  

Už:  - 13 

Prieš:  - 0  

Susilaikė:  - 0  

Sprendimas priimtas.  

SPRENDIMAS 1: bendru sutarimu pritarti LSMU VA VPK Afrikinio kiaulių maro kompetencijos 

centro veiklos užbaigimo ataskaitai. 

 

SVARSTYTA 2: LSMU VA VF Gyvūnų gerovės centro 2024 m. veiklos ataskaita. 

Ataskaitą pristatė Centro vadovas dr. V. Ribikauskas. Vadovas pasidalino gausia Centro ekspertinės 

veiklos apimtimi, kuri nėra apmokama.  

BALSAVIMO REZULTATAI:  

Už:  - 13 

Prieš:  - 0  

Susilaikė:  - 0  

Sprendimas priimtas.  

SPRENDIMAS 2: tvirtinti LSMU VA VF Gyvūnų gerovės centro 2024 m. veiklos ataskaitą. 

 

SVARSTYTA 3: VM, VMU, MMMU, MS, MM studijų programų 1 kurso studentų kuratorių ataskaitos 

už 2024-2025 m. m. rudens semestrą. 

3.1. Veterinarinės medicinos vientisųjų studijų programos I kurso studentų kuratorių grupės veiklos 

ataskaitą pristatė grupės vadovė doc. dr. Dalia Juodžentė. 

BALSAVIMO REZULTATAI:  
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Už:  - 13 

Prieš:  - 0  

Susilaikė:  - 0  

Sprendimas priimtas.  

 

3.2. Veterinarinės medicinos vientisųjų studijų programos ir Maisto mokslo II pakopos studijų 

programos užsienio kalba I kurso studentų kuratorės veiklos ataskaitą pristatė tarptautinių studijų 

koordinatorė Irena Žikas. 

BALSAVIMO REZULTATAI:  

Už:  - 13 

Prieš:  - 0  

Susilaikė:  - 0  

Sprendimas priimtas.  

 

3.3. Maisto mokslo studijų programos I kurso studentų kuratorės veiklos ataskaitą pristatė dr. Vytautė 

Starkutė. 

BALSAVIMO REZULTATAI:  

Už:  - 13 

Prieš:  - 0  

Susilaikė:  - 0  

Sprendimas priimtas.  

 

3.4. Maisto saugos studijų programos I kurso studentų kuratorės ataskaitą pristatė doc. dr. Gintarė 

Zakarienė. 

BALSAVIMO REZULTATAI:  

Už:  - 13 

Prieš:  - 0  

Susilaikė:  - 0  

Sprendimas priimtas.  

SPRENDIMAS 3: tvirtinti VM, VMU, MMMU, MM, MS studijų programų I kurso studentų kuratorių 

veiklos ataskaitas už 2024-2025 m. m. rudens semestrą. 

 

 

Kiti klausimai: 

1. VF dekanas prof. dr. R. Stankevičius pranešė, kad po diskusijos su kuratoriais, studijų programų 

komitetais, VA Studentų atstovybe dėl 1 kurso studentų kuravimo poreikio, siūlys tarybai svarstyti 

LSMU VF Studentų kuravimo veiklos nuostatų (patvirtinta LSMU Veterinarijos fakulteto tarybos 

posėdyje 2018-06-20, Prot. Nr. 44) panaikinimą, nes atsiradus naujiems LSMU padaliniams (Studentų 

reikalų tarnybai), atsinaujinus LSMU internetinei svetainei bei aktyviai veikiant studentų atstovybei, ši 

veikla VF dėstytojams yra perteklinė. Klausimą dėl kuratorių veiklos sustabdymo kėlė ir VF Tarybos 

narys prof. dr. M. Ružauskas. 

2. Dr. L. Kriaučeliūno smulkiųjų gyvūnų klinikos vadovė doc. dr. Dalia Juodžentė pristatė VF tarybai 

poreikį paskirstyti lėšas papildomam Kompiuterinės pacientų apskaitos programos finansavimui, nes 

sklandžiam klinikų darbui ir studijoms vykdyti programą reikia papildyti funkcijomis, susijusiomis su 

išorine pacientų registracija, studentų galimybe jungtis prie programos užtikrinant pacientų ir jų 

savininkų duomenų apsaugą, integracija su LSMUSIS sistema, buhalterine apskaita ir kt. Vadovė ketina 
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kreiptis į VF taryba su prašymu leisti įsisavinti LSMU Tarybos skirtas lėšas (sprendimas Nr. UT1-24-4, 

2018-08-31) programos tobulinimui. 

 

_________________________________________ 

Posėdžio pirmininkė 

prof. dr. Rasa Želvytė 

 

______________________________________ 

Posėdžio sekretorė 

doc. dr. Marija Ivaškienė 


